
     

 

         

Referat fra ordinært afdelingsmøde Tirsdag d.7.Septemper i Helgenæsparken 

Der var mødt 40 fra Helgenæsvej, plus Jeanne-Frode og Torben 

1. Valg af dirigent og mødesekretær. 

Jeanne Kruse blev valgt til dirigent og Reimonn Paulsen som sekretær. 

2. Afdelingsbestyrelsens beretning for perioden siden sidste møde. 

Det har været en stille periode med møder (på grund af covid-19 ) 

Vi har haft 2 tilfælde af vandudslip ved vandtilførslen til blandingsbatteriet ved køkkenvasken, 

hvor det har været nødvendigt at udskifte gulvet i køkkenet. 

Vi har fået udskiftet terrassedøre i alle lejlighederne i løbet af foråret. 

Der er afsat penge til udskiftning af hoveddøre og vinduer i alle lejligheder i 2022. Der vil være 

licitation i november. Der vil blive informationsmøde for beboerne i uge 48-49.  

Udskiftningen vil efter planen starte i 2022 uge 13 til uge 43. 

Jørn har lavet en ny parkeringsplads til 3 biler ved nr.55 (flot arbejde). Hans har fortalt at 

loft og gulv i vaskeriet vil blive malet, og gulvene på toiletterne vil få en ekstra gang maling.   

Der er ikke blevet malet udvendigt 2021.  

Der har været lidt udsk. i nogle lejligheder, så vi har fået lidt nye beboere til afdelingen. 

Tak til Hans og Jørn for et flot stykke arbejde i løbet af året. 

Afdelingsbestyrelsens beretning blev godkendt. 

3. Godkendelse af afdelingsbestyrelsens driftsbudget for det kommende år. 

Frode gennemgik driftsbudgettet meget grundigt.  

Beboer fra nr. 73 spurgte om tørretromlerne ville blive repareret ved nedbrud. Svaret var ja. 

Beboer fra nr. 211 spurgte ang. et beløb han ikke kunne se hvor det var ført hen, Frode 

forklarede, hvordan det regnskabsmæssigt hang sammen. 

Beboer fra nr. 209 spurgte angående det nye fra Refa. Jeanne svarede, at man ikke helt var på 

plads med de nye tiltag 

Driftsbudget blev godkendt. 

4.  Indkomne forslag. 

Der var ingen forslag. 

5. Valg til afdelingsbestyrelsen. 

Formand Reimonn Paulsen (Modtager genvalg ) 

Suppleant Bent Sørensen stillede op som modkandidat 

Efter skriftlig afstemning fik.    Reimonn Paulsen         37 stemmer 

                                                       Bent Sørensen              31 stemmer 

                                                       Blanke stemmer             6 stemmer 

Formand Reimonn Paulsen blev hermed genvalgt. 

Solvejg Juel var også på valg.  Solvejg Juel blev genvalgt. 

6. Valg til repræsentantskabet. (udpeges af afdelingsbestyrelsen) 

7. Eventuelt. 



     

 

         

Leane kom med en forklaring angående Helgenæsklubben, tyveriet af pengekassen, 

Og at de ville prøve at starte på en frisk. 

 

Referent 

Formand ReimonnPaulsen 

 

 

 

 

 

 

 

    

 


